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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 9. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Prostřední
Bečva konaného dne 15. 2. 2024

Číslo zasedání: 09/2024
Datum zasedání: 15. 2. 2024, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 10, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Vlastimil Barabáš, Zbyněk
Fiurášek, František Křenek, David Kubáň, Ing. Jan Mikulenka, Bc. Eva Pařenicová, Martin Stodůlka,
Jana Vránová, - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Ing. Radek Žitník

Na zasedání byl přítomen tento počet hostů: 3

9. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
08.02.2024 do 15.02.2024 a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program
1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění rozpočtu za rok 2023
5. Rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2023
6. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2024
8. Nákup hasičského vozidla jako obměna za DA Avia
9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech
10. Majetkoprávní smlouvy - prodej/nákup pozemků, věcné břemena
11. Různé
12. Diskuze
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1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu: Pařenicová Eva a Křenek František, členy návrhové
komise: Fiurášek Zbyněk, Stodůlka Martin a zapisovatelku paní Bc. Mikulenkovou Lenku.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu
Starosta informoval,  že program zasedání  byl  zveřejněn na úřední  desce a zastupitelé jej  také
obdrželi v pozvánce.

Program byl, oproti tomu vyvěšenému, doplněn o bod č. 8 Nákup hasičského vozidla jako obměna za
DA Avia (navrhovatel. J. Mikulenka)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
Odvodnění  Fiuráškovice  -   byla  vložena  šachta,  díky  které  se  dá  dostat  kamerou  do  dešťové
kanalizace. Kamera by měla dorazit v příštím týdnu. Uvidíme, zda je kanalizace v pořádku a jestli je
možné odvést tudy více vody.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO

4. Plnění rozpočtu za rok 2023
(Příloha č. 2)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění rozpočtu obce za rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
(Příloha č. 3)
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Paní účetní okomentovala jednotlivé body rozpočtového opatření č. 5 a byly zodpovězeny dotazy.

Mikulenka: Zůstatek na účtu fondu Pustevny?
Starosta: Na konci roku 1 330 tis. Čerpání na aktivity fondu je posunuto až do poloviny následujícího
roku.

Křenek: Příjmy z parkoviště?
Účetní: V rozpočtu 11 600 tis. Navyšovali jsme stranu příjmů - nakonec vybráno 12 100 tis.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

6. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Provozní  kempu Jana  Petřeková  odprezentovala  hospodaření  Kempu v  roce  2023 a  srovnání  s
předchozími lety, seznámila zastupitele s realizací prací hotových doposud a plánem investičních
akcí v Kempu na rok 2024.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o činnosti a hospodaření Kempu pod Pustevnami za
rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2024 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
(Příloha č. 4)

Starosta okomentoval jednotlivé položky návrhu rozpočtu.

Křenek: IC Pustevny by chtělo dovybavit. Banery, zboží.
Starosta: Vše máme v plánu, čekáme ještě na potřebná povolení. Musíme také rozlišovat náklady na
budovu, IC je vedeno zvlášť.

- Počítáme letos s plánovanými opravami mostů - musíme rozložit do více let. Letos tak 5 mostů.

- Počítáme s výměnou povrchu tenisového kurtu.

Mikulenka: Biotop je ve ztrátě?
Starosta: Ano, nárůst ceny el. energie a mzdové náklady. Ztráta je zanedbatelná - malý Biotop.
Městská koupaliště jsem v daleko větších ztrátách.
Mikulenka: Nepřipadá v úvahu navýšení vstupu na Biotop?
Starosta: Ano, zvážíme.

Starosta: Plánujeme rozšířit osvětlení v úseku u školky a v Bacově, cesta na Cihlář.

Stodůlka: Máme čísla ohledně úspory s výměnou osvětlení na LED?
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Starosta. Můžeme připravit.  Původní sodíkové 70w nahrazeny led 30w. Minimálně 30%. Přibylo
hodně nových svítidel, chodník I35 a cyklostezka.

- Nově ozvučení hřbitova + chodníky a nová urnová místa na hřbitově.

-  V  plánu je  stavba pocelové haly  (původně stála  u  Portáše)  na pozemku u Sběrného dvora -
skladovací prostory pro obec.

- Oprava kapličky u Hrušky - čekáme na dotaci, měli bychom vědět v únoru.

- pořízení ramena na sečení příkop - na malý traktor k údržbě příkop a chodníků, jsou místa, kde se
velkým traktorem nedá dostat

- výtah v domě služeb?
Vránová: Nyní bez problémů funguje. 

Křenek: Kdy budou popelnice na tříděný odpad?
Místostarostka: Podána žádost o dotaci. Měli bychom vědět v březnu - pořízení v druhé polovině
roku.

- pořízení nového stroje na sečení. Současný Rider má 14 let a v současném stavu jej čeká velmi
nákladná oprava. Lépe pořídit nový.

- výsadba keřů a stromů na zastávkách na Nové a u požární zbrojnice.

- nové webové stránky Obce

- cyklochodník do Kněhyň - zažádány dvě dotace - přeshraniční spolupráce Slovensko a IROP. IROP
už byl schválen, ale není pro nás tak výhodný jako přeshraniční dotace - úspěšnost v této žádosti
bychom měli vědět koncem března. Necháváme rezervu, ale v obou případech budeme muset čerpat
úvěr.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu obce na rok 2024.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO

8. Nákup hasičského vozidla jako obměna za DA Avia (Navrhovatel: Ing. Jan Mikulenka)
Host: Na podzimním zasedání jsme řešili nákup hasičského auta, jako náhradu na DS Avia, která už
je  technicky  nevyhovující.  Oslovili  jsme  čtyři  výrobce.  Někteří  se  neozvali,  vybrali  jsme  jednu
nejvýhodnější a nejvhodnější nabídku - přijeli osobně a jednali jsme o požadavcích a nejvhodnějším
řešení. Jde o menší DA 4x4, 1m3 vody, vybavení, typické terénní auto vhodné do našich podmínek (
požáry lesů). Menší rychlé zásahové vozidlo, které by bylo rychlejší než tatra. Cenová nabídka 5 150
000 Kč, od loňského roku cena vzrostla o 100 000 Kč a poroste. Nabídli nám fixaci ceny - pořízení by
bylo v roce 2025 nebo 2026. Ne letos. V roce 2019 se pořídil automobil MAN - původně pořízeno pro
jednotku střed,  ale  v  Kněhyním nebylo žádné zásahové vozidlo,  tak se po domluvě přenechalo
Kněhyním. 
DA Avia, rok výroby 1986, technicky nevyhovující, velmi nákladné opravy. Nyní nepojízdné, opět
nákladná porucha motoru, oprava převodovky. Problém splnit technickou prohlídku.
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Křenek: Je pouze tento návrh? Není více výrobců nebo typů těchto aut?
Host: Tyto auta vyrábí pouze Iveco. Jiní výrobci mají jiné modely a jsme limitovaní velikostí garáže ve
zbrojnici. Nevejdou se tam. Museli bychom dělat stavební úpravy abychom zvětšili prostor garáže na
úkor zmenšení šaten.

Stodůlka: Posledního půl roku zvažujeme jestli má smysl realizovat další nákladné opravy. Stav už je
opravdu nevyhovující.  Chceme jít  cestou,  abychom zajistili  zásahové vozidlo  pro Obec na úkor
možnosti využití také jako dopravního automobilu pro sbor, kterým Avia doposud byla. Můžeme
čerpat dotace, které nás ale v určitém směru dost omezují (výbava, aj.). Můžeme ušetřit peníze na
jiných projektech a raději plně hradit z rozpočtu.

Starosta: Zkusíme prověřit čerpání dotací.

Host: Tatra po zdařilé rekonstrukci. Bude sloužit ještě mnoho let. Tatra 815 je v Kněhyních, do
budoucna by ve ve středu bylo lepší rychlé menší výjezdové auto.

Místostarostka: Předpokládáte tedy, že by tohle zásahové vozidlo časem nahradilo Tatru?
Host: Třeba ano.

Starosta: Rozumím, malé rychle vozidlo by bylo třeba. Avia je nadále nepoužitelná. Ale je třeba se
zamyslet na celkovým vybavení jednotky Obce do budoucna. Aby jsme za pár let zase nechtěli
pořizovat další cisternu za 12 mil. Jsme JPO 5 a nemáme takové nároky na technické vybavení
jednotky. Myslím si, že to není náhrada za Avii, která soužila především k převozu mládeže. Převoz
dětí se bude řešit jak?

Stodůlka: Jezdí rodiče a trenéři, techniku vozíme na vozíku za OA.

Fiurášek: Toto auto neřeší převozy dětí a auto za 5,5 mil není vhodné. Je spousta projektů na které
nejsou peníze.

Host: Nejde o pořízení v letošním roce. Jde pouze o fixaci ceny a pořízení by bylo v roce 2025,2026.
Možné využití dotací.

Mikulenka: Peníze máme pořád stejné. Jde o priority, na co je použijeme. 

Host: Body strategického plánu - většina bodů hotovo, včetně fotbalového hřiště, které mělo nižší
prioritu. Hasičský automobil - akutní - stálení neni.

Starosta: Řeší se také sportoviště, velký projekt a nejde mít všechno hned.

Stodůlka: Ano, ale počítáme s využitím dotací aby to Obec tolik nezatížilo finančně. Pokud se zruší
pro výjezdy Avia a bude v provozu pouze Tatra, kde vejdou jen tři členové jednotky, tak zbytek bude
muset jet OA a oficiálně nejedou k výjezdu. Přicházíme s konceptem do budoucna. Momentálně
chceme pořídit zásahové vozidlo na úkor dopravního automobilu pro mládež.

Místostarostka: starší verze podobného auta?

Mikulenka: Starší se dá sehnat ale zase ty náklady spojené s údržbou a opravami staršího. Lépe
koupit nové. Tento typ se ani starší sehnat nedá.

Starosta:  Domluvíme se na společné schůzce a do dalšího zastupitelstva prověříme financování
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prostřednictvím leasingu nebo čerpání dotací.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední  Bečva ukládá starostovi  ve spolupráci  s  hasiči  prověřit  možnost
využití dotací na nákup zásahového hasičského vozidla a možnosti jeho financování.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Cyklochodník - úspěšná dotace z IROP ve výši přes 50 milionů. Čekáme na výsledek přeshraničky.
Výsledky na konci března.

Oprava kapličky - podána žádost na MZe. Výsledek v únoru.

Popelnice na tříděný odpad - stihli jsme žádost podat v termínu. Měli bychom uspět. Za 23 minut
bylo 500 milionů rozebráno.

Sportovní hala - před dokončením studie. Začneme s PDSP.

Tréninkové hřiště pro hasiče - zahájeny práce.

Chodník Bacov - v nejbližší době začneme.

Revitalizace veřejných prostranství Pustevny - duben, květen rozeslání DOSS.

Tlaková stanice vodovod Bacov - řešíme na dálku ověřování podpisů.

Změna územního plánu -  stále se pracuje na posouzení.  Čeká se, až bude katastr bez sněhové
pokrývky. Vize - posuzovaná lokalita - běžkařský areál na Pustevnách. Reálně změna ÚP v letošním
roce neproběhne.

Odvodnění Fiuráškovice - osazena šachta. Příští týden kamerové zkoušky.

Křenek:  Fotovoltaika  na  obecních  budovách?  Na  pastoračním  centru  také  chceme  budovat
fotovoltaiku.
Starosta: Čekáme na dotace a také na dotace rekonstrukce vybavení kuchyně mateřské školy.

Fiurášek: Chodník u MŠ Kněhyně?
Místostarostka: Máme vydáno stavební povolení, ale pan Hlistníkovský se odovolal. Postupujeme na
kraj. Hodně se to protáhne.

Křenek: Kdy je termín obecních slavností? Uspořádali by jsme v neděli po slavnostech koncert v
kostele.
Místostarostka: Slavnosti 22.6.2024. Strzub 24.8.2024.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o realizovaných a připravovaných
projektech.
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PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

10. Majetkoprávní smlouvy - prodej/nákup pozemků, věcné břemena
 
10.1. Nájemní smlouva Cetin, a. s. - vysílač Kněhyně
(Příloha č. 5)

Vybudování mobilní stanice vedle hasičské zbrojnice v Kněhyních. Pro operátory T-mobile, O2.

Pařenicová: Příjezd bude přes stávající parkoviště?
Starosta: Ano, ale parkoviště zůstane zachováno.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Nájemní smlouvu  uzavíranou se společností CETIN
a. s. na plochu určenou pro základnovou stanici mobilních operátorů v lokalitě hasičská zbrojnice
Kněhyně za cenu 60 000,-Kč za jeden rok + inflační doložka.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

10.2. SoBs o zřízení VB a dohoda o umístění stavby (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
(Příloha č. 6)

Věcné břemeno pro uložení  zemního vedení  NN pro RD,  č.p.  299.  Jedná se pouze o  přeložku
nadzemního vedení pod zem. Zatížení obecního pozemku parc. č. 3003/1, nezpevněná komunikace,
kterou vedení kříží (cca 3 metry). Jednorázová náhrada: 2 000 Kč.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední  Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí  smlouvě o zřízení  věcného
břemene a  dohodu o  umístění  stavby č.  IZ-12-8003824"  s  ČEZ Distribuce.  Za zřízení  věcného
břemene bude vyplacena jednorázová náhrada ve výši 2 000 Kč bez DPH.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO

10.3. Nájemní smlouva Vantage Towers s.r.o. - vysílač Červenec
Špatná situace se signálem. Společnost Vantage Towers plánuje vybudovat vysílač pro Vodafone.
Měl by pokrýt signálem Kněhyně a částečně i Bacov.

(Příloha č. 7)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Nájemní smlouvu č. 25280 - VSKNE uzavíranou se
společností Vantage Towers s.r.o. na plochu určenou pro základnovou stanici mobilních operátorů v
lokalitě Červenec za cenu 60 000,-Kč za jeden rok + inflační doložka.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

10.4. Smlouva o smlouvě budoucí Vantage Towers s.r.o. - vysílač Červenec
Přípojka vedena po pozemku Obce, proto je třeba schválit smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení
služebnosti.

(Příloha č. 8)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti č.
25280 - VSKNE_01 uzavíranou se společností Vantage Towers s.r.o. na trasu určenou pro elektrickou
a datovou přípojku pro základnovou stanici mobilních operátorů v lokalitě Červenec za cenu dle v
budoucnu vypracovaného znaleckého posudku.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO

11. Různé
 
11.1. Darovací smlouva Bartošek (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Tak jako v předchozích letech žádá Ondra o finanční dar. Daří se mu. Účastní se mezinárodních
závodů. Měli by jsme jej podpořit.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu pro Ondřeje Bartoška, bydlištěm
Prostřední Bečva 596, 756 56 ve výši 40 tisíc Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

11.2. Žádost o dotaci na záchytné parkoviště (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Do konce února máme možnost podat žádost o dotaci na realizaci záchytného parkoviště. Dotace
50%. Maximálně 10 milionů.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací, financováním akce „Rozvoj infrastruktury cestovního ruchu v
Prostřední Bečvě“ a podáním žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj, z programu pro rok
2024 Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury cestovního ruchu, dotační titul č.  3 – Rozvoj
veřejné infrastruktury cestovního ruchu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 15 BYLO SCHVÁLENO

12. Diskuze
Mikulenka:  Rád bych poděkoval  Janě  Petřekové  za  skvěle  zpracovanou prezentaci  hospodaření
Kempu.

Pařenicová: SPOZ - letos budeme oslavovat 7 zlatých svateb, 3 diamantové, 1 kamenná. Na jaře
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připravujeme vítání občánků.
Možnost pořízení vyřazených autobusů z ČSAD za nízké ceny. Nebyl by užitečný pro školu i Obec?

Starosta:  Myšlenka  byla  pořízení  autobusu  sdíleného  v  rámci  Mikroregionu.  Ale  nebylo  by  to
efektivní. Opravy, údržba, technická, pneumatiky,...

Křenek: Poděkování za realizaci ozvučení hřbitova. Je hotovo. Poděkování za pomoc na karnevalu v
pastoračním centru. vydařená akce, účastnilo se kolem 100 dětí. IC Pustevny - chtělo by dovybavit a
doplnit informacemi, dodělat nedodělky. Plánujeme žehnání zvonu a zvonice Cyrila a Metoděje - před
začátkem turistické sezóny?

Starosta: Bude umístěn informační panel. Žehnání plánujeme, domluvíme se s panem farářem.

Barabáš: Proč jsou jízdní řády 10 m od zastávky?
Starosta: Musíme řešit s krajem. Nemůžeme se dohodnout s dopravcem. Mají svoji metodiku, podle
které má být jízdní řád umístěn na hliníkové tyčce s modrým Z. Chceme jej umístit do zastávky.

Barabáš: Obecní sad mají na starost zahrádkáři?
Starosta: Má na starost firma, která v rámci realizace projektu zajišťuje údržbu do letošního roku.

Stodůlka: Děkuji za prezentaci Kempu. Navrhnul bych odměnu, Kemp vzkvétá a vydělává.
Starosta: Odměna - 13. plat.

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta   

František Křenek ověřovatel   

Bc. Eva Pařenicová ověřovatel   


